

ՔՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ա. Ա. Անդրյան, Եզրային խնդիրներ բաղադրյալ տիպի համակարգի համար	313
Յ. Ն. Հառուրդյան, Վեյլ-Տիտմարշի ֆունկցիայի ասիմպտոտիկան և հակադարձ խնդիրը Դիրակի համակարգի համար	327
Ս. Մ. Սարգսյան, Հանրահաշվական դիֆֆերենցիալ հավասարումների մերոմորֆ լուծումների ասիմպտոտիկ հատկությունները	337
Ի. Յա. Ահիև, Ի. Հ. Խաչատրյան, Միտտագ-Լեֆլերի տիպի ֆունկցիաների համակարգի փակույթի մասին, կոմպլեքս տիրույթում կշռային հավասարաչափ մոտարկման դեպքում	355
Ն. Կ. Կարապետյան, Փաթեթման օպերատորները լիպշիցյան դասերում	364
ԱԵ. Ա. Թալալյան, Կառլեմանի եզակիությունների և օրթոնորմալ սխտեմների ըստ l_p դասերի միակության բաղմունքների մասին	377
Ն. Վ. Հովհաննիսյան, Մոդելային կոսալիպտիկ հավասարման համար առաջին եզրային խնդրի լուծումը պրոնկցիոն-ցանցային մեթոդով	393
Ղ. Ս. Ղազարյան, Ա. Ս. Սարգսյան, Զիսելսկու սխտեմով Ֆուրյեի շարքերի համարյա ամենուրեք տարամիտությունը	403

ՀԱՄԱՌՈՏ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Ա. Վ. Կակոսյան, Մոնոտոն աճող ինտենսիվություն ունեցող երկչափ բաշխման ֆունկցիայի և Մարշալ-Օլկինի բաշխման մոտիկության գնահատականը	413
--	-----

СОДЕРЖАНИЕ

А. А. Андриян, Граничные задачи для систем составного типа	313
Т. Н. Арутюнян, Асимптотика функции Вейля-Титчмарша и обратная задача для системы Дирака	327
С. Ц. Саркисян, Асимптотические свойства мероморфных решений алгебраических дифференциальных уравнений	337
Б. Я. Левин, И. О. Хачатрян, О замыкании систем функций типа Миттаг-Леффлера при взвешенно-равномерной аппроксимации в комплексной области	355
Н. К. Карапетянц, Операторы светки в липшицевых классах	364
Ан. А. Талалян, Об особенностях Карлемана и о множествах единственности ортонормированных систем относительно классов l_p	377
Н. В. Оганесян, Решение первой краевой задачи для модельного полуэллиптического уравнения проекционно-сеточным методом	393
К. С. Казарян, А. С. Сарисян, Расходимость почти всюду рядов Фурье по системе Чисельского	403

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

А. В. Какосян, Об оценке близости двумерного распределения с монотонно возрастающей функцией интенсивности и распределения Маршалла-Олкина	413
--	-----

CONTENTS

A. A. Andrian, Boundary value problems for systems of composite type	313
T. N. Harutyan, The asymptotic form of the Weil-Titchmarsh function and the inverse problem for Dirac system	327
S. Ts. Sarkisian, Asymptotic properties of meromorphic solutions of algebraic differential equations	337

<i>B. Ya. Levin, I. O. Khachatryan.</i> On the closure of systems of Mittag—Lefler type functions by weighted uniform approximation in the complex domain	355
<i>N. K. Karapettian.</i> Convolution operators in Lipschitz classes	364
<i>An. A. Talaltan.</i> On Carleman's peculiarities and uniqueness sets of orthonormal systems with respect to l_p classes	377
<i>N. V. Hovhannesian.</i> Solution of the first boundary value problem for model semielliptic equation by the project Grid method	393
<i>K. S. Kazarian, A. S. Sargislan.</i> Divergence of almost everywhere Fourier — Ciesielski system	403

Short communications

<i>A. V. Kakoslan.</i> On the closeness estimate between two dimensional distribution function with monotone increasing intensity and Marshal—Olkin distribution	413
--	-----